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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi gyermektől vették el 2010 óta a családi 
pótlékot Bács-Kiskun megyében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A "Mennyi gyermektől vették el 2010 óta a családi pótlékot?" című,  K/3985. számon benyújtott
kérdésemre  sem  kaptam  konkrét  választ.  Korábban  legalább  részben  megválaszolták  azokat  a
kérdéseimet,  amelyek  arra  vonatkoztak,  hogy  mennyi  gyermeket  érintett  a  családi  pótlék
szüneteltetése óvodai vagy iskolai  hiányzás miatt (lásd: az előző ciklusban a K/17127. illetve a
K/15827. számú kérdéseket).

Továbbá kérem, hogy fejezze be a  folyamatos félretájékoztatást,  hiszen mi Önökkel  ellentétben
valóban azt szeretnénk, hogy minél több gyermek minél tovább járjon iskolába, azért hogy minél
több tudásra és készségre tegyen szert. Az Orbán-kormány ehelyett szétverte a közoktatást, 16 évre
szállította le a tankötelezettség korhatárát, kiüresítette a szakképzést és jelentősen megnehezítette a
továbbtanulást.  Mindezek  a  lépések  súlyosan  ártanak  a  legnehezebb  helyzetben  élőknek.  Nem
véletlenül növekszik a 18 év alatti közmunkások száma. Az Orbán-kormány az, aki azt akarja, hogy
a magyar fiatalok egy része minél előbb elhagyja a közoktatást és soha ne emelkedhessen fel.

Az elmúlt  években több ezer,  de akár  több tízezer  gyermektől vették el  (akár több hónapra),  a
minden gyermek után járó családi pótlékot.

Mindezek miatt ismételten kérdezem Miniszter Úrtól:

Mennyi gyermektől, átlagosan mennyi időre és mekkora összegű családi pótlékot vettek el az
elmúlt években, ebben a megyében?

Tisztelettel várom pontos válaszát!



Budapest, 2019. január 17.
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